
P R O T O K Ó Ł  Nr  XII/2011

z  SESJI  RADY  POWIATU  SKARŻYSKIEGO

odbytej 5 października 2011r.

Miejsce odbycia sesji -  Sala Herbowa Starostwa Powiatowego  
w Skarżysku-Kamiennej, ul. Konarskiego 20

Godzina rozpoczęcia obrad - 900

W sesji udział wzięli:

- Starosta – Michał Jędrys i Wicestarosta Powiatu Skarżyskiego – 
Waldemar Mazur, 

- Członkowie Zarządu Powiatu - Stanisław Dymarczyk, Zenon 
Nowakowski i Katarzyna Bilska, 

- Sekretarz i Skarbnik Powiatu Skarżyskiego, 

- Dyrektor ZDP – Marek Czyż, 

- Radni Powiatu Skarżyskiego,

- przedstawiciele lokalnych mediów

Lista obecności radnych biorących udział w sesji - w załączeniu.

Sesję  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  protokołowała:  Joanna  Wężyk  – 
Kierownik Biura Rady Powiatu.

STRESZCZENIE   POSIEDZENIA

Ad.pkt.1 Otwarcie sesji

XII  w  kadencji  Sesję  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  otworzył 
Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego - Pan Eugeniusz Cichoń. 
Następnie powitał członków Zarządu Powiatu, Radnych Powiatu Skarżyskiego 
oraz wszystkich biorących udział w Sesji. 

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  dzisiejsza  Sesja  zgodnie 
z zapisami art.15 ust.7 ustawy o samorządzie powiatowym została zwołana na 
wniosek Zarządu Powiatu. 
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Ad.pkt.2 Stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  –  Pan  Eugeniusz  Cichoń  poinformował 
zebranych,  że  w dzisiejszej  sesji  uczestniczy  17 radnych co  stanowi  81  % 
ogólnego  składu  Rady,  jest  to  zatem  kworum  zdolne  do  podejmowania 
prawomocnych uchwał i decyzji. Zgodnie z § 19 ust. 3 pkt. 2) Statutu Powiatu 
Skarżyskiego,  Sekretarzem dzisiejszych  obrad  zgodnie  z  porządkiem 
alfabetycznym będzie Radny Janusz Ordyński. 

Następnie  stwierdził,  że  Państwo  Radni  wraz  z  zawiadomieniem
o dzisiejszej Sesji otrzymali projekt porządku obrad.

Zapytał,  czy  do  przedstawionego  projektu  porządku  XII  Sesji  Rady 
Powiatu Radni, lub członkowie Zarządu Powiatu zgłaszają uwagi, wnioski lub 
inne propozycje.

Ponieważ nikt nie wniósł żadnych wniosków Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie porządek obrad XII sesji.

Porządek XII sesji Rady Powiatu Skarżyskiego został 
przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt.3 Rozpatrzenie i podjęcie uchwał 

1)  Skarbnik  Powiatu  –  Monika  Gębska przedstawiła  projekt  uchwały 
w sprawie: zmiany wieloletniej prognozy finansowej powiatu skarżyskiego na 
lata 2011-2025. Na wstępie poprosiła o naniesienie autopoprawki polegającej 
na  zmianie  kwot  na  zadanie  „przebudowa  drogi  powiatowej  Sadek-Kierz 
Niedźwiedzi”. Środki własne majątkowe w 2012 roku ulegają zmianie na kwotę 
6.200.000 zł zaś środki inne 2.200.000 zł. Uzasadniając wyjaśniła, że w dniu 
wczorajszym  tj.  4.10  Rada  Gminy  Skarżysko  Kościelne  podjęła  uchwałę, 
zabezpieczając na to zadanie kwotę 2.200.000 zł.
Następnie poinformowała, że zmiany w wieloletniej prognozie wynikają z pisma 
ZDP, informującego o zamiarze ubiegania się przez powiat o dofinansowanie ze 
środków narodowego Programu Dróg Lokalnych – etap II, w związku z czym 
zachodzi  konieczność  przesunięcia  środków  z  roku  2011  na  rok  2012. 
Jednocześnie  środki  własne  powiatu  w  kwocie  1.100.000  zł  zaplanowane 
w  roku  2011  na  powyższe  zadanie  zostają  przesunięte  na  zadanie 
„Zagospodarowanie  terenu  wokół  Starostwa”.  Ponadto  proponuje  się 
zmniejszyć  nakłady  na  zadaniu  „termomodernizacja  budynków  będących 
własnością  powiatu”  o  kwotę  9.000  zł  w  związku  z  oszczędnościami  na 
przetargach i przeznaczyć je na zadania roczne – zakup maszyny sprzątającej 
do I LO. W związku z koniecznością zabezpieczenia środków w 2012 roku na 
„przebudowę  drogi  powiatowej  Sadek-Kierz  Niedźwiedzi”  zwiększono  kredyt 
w roku 2012, a jego spłata została rozłożona do 2025 roku.         
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Radny  Jerzy  Żmijewski –  poprosił  o  wyjaśnienie  co  oznacza 
w uzasadnieniu  etap II.  Na jakim etapie  mamy przygotowany przetarg lub 
realizację zdania „zagospodarowanie terenu wokół Starostwa Powiatowego”.

Starosta  –  Michał  Jędrys –  wyjaśnił,  że  etap  II  jest  nazwą  naboru 
wniosków w Narodowym Programie Dróg Lokalnych. Co do zagospodarowania 
terenu wokół Starostwa wyjaśnił, iż w pierwszej kolejności będziemy ogłaszali 
przetarg na wykonanie odwodnienia  wokół  budynku natomiast  przeniesienie 
środków na to zadanie wynika z tego, że został ogłoszony przetarg na kredyt 
na pokrycie deficytu budżetowego i w tej chwili nie możemy zmniejszyć kwoty 
kredytu,  a  środki  gdzieś  musimy przenieść.  Tak więc  jest  to  tak naprawdę 
zabieg księgowy, aby zbilansować budżet. 

Radny Jerzy Żmijewski -  czy nie łatwiej było zmniejszyć kwotę kredytu. 

 Skarbnik Powiatu – Monika Gębska – wyjaśniła, że procedura została 
wszczęta na pokrycie  deficytu zapisanego w budżecie,  a dopiero w grudniu 
okaże  się  jaką  faktyczną  kwotę  kredytu  zaciągniemy.  Jest  to  zabieg,  który 
umożliwi nam przeprowadzenie procedury przetargowej zgodnie z opinią RIO 
na kwotę ujętą w budżecie. 

Ponieważ  nie  było  więcej  uwag  Przewodniczący  Rady poddał  pod 
głosowanie  przedstawiony projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 11 radnych 
Przeciw głosowała – 1 osoba
Wstrzymało się od głosu – 5 radnych

Uchwała w sprawie:  zmiany wieloletniej prognozy finansowej powiatu 
skarżyskiego  na  lata  2011-2025  została  przyjęta  i  uzyskała  Nr 
100/XII/2011.

2) Skarbnik Powiatu -  Monika Gębska  przedstawiła projekt  uchwały 
w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2011 rok. 

Radny  Jerzy  Żmijewski –  poinformował,  że  uchwałą  z  15  września 
skreśliliśmy  zadanie  „zagospodarowanie  ternu  wokół  budynku  Starostwa”. 
Dlatego też nie powinniśmy pisać w uzasadnieniu, że przesuwamy środki na to 
zadanie, ponieważ takiego zadania w budżecie nie ma.

Skarbnik  Powiatu –  wyraziła  zdanie,  że  skoro  uchwałą  poprzednią 
przenieśliśmy  środki  w  wysokości  1.100.000  to  tak  jakbyśmy  ponownie 
otworzyli to zadanie. 

Radny  Jerzy  Żmijewski -  dlatego  w  uzasadnieniu  powinniśmy 
doprecyzować, że jest to zadanie, które reaktywowaliśmy. W jego przekonaniu 
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treść  uzasadnienia  jest  sprzeczna  z  wcześniej  podjętymi  uchwałami  dot. 
wprowadzenia zmian w budżecie. 

Starosta – Michał Jędrys - nie widzi sprzeczności w istniejącym zapisie.  

Radca Prawny Starostwa – przytoczyła zapis § 26 Statutu Powiatu, który 
mówi co zawiera projekt uchwały. Uzasadnienie natomiast jest poparciem treści 
uchwały. W jej przekonaniu Rada może wprowadzać zmiany jedynie w meritum 
uchwały, natomiast uzasadnienie nie ma wpływu dla skuteczności, poprawności 
i prawidłowości treści uchwały.

Radny Artur Berus – odniósł się do zadań inwestycyjnych rocznych poz. 
16 przebudowa ul. Powstańców Warszawy w Skarżysku-Kamiennej. Ponieważ 
po  stronie  finansowania  z  innych  źródeł  nie  ma  wykazanej  żadnej  kwoty, 
zapytał  czy  gmina  Skarżysko  będzie  współfinansować  to  zadanie  zgodnie 
z wnioskiem Komisji Infrastruktury.

Starosta  –  Michał  Jędrys  -  poprosił  o  przestrzeganie  porządku obrad. 
Ponieważ wolne wnioski i  zapytania radnych nie występowały w dzisiejszym 
porządku nie widzi możliwości odpowiadania na zadawane pytania w trakcie 
sesji nie na temat. 

Ponieważ  nie  zgłoszono  innych  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie projekt uchwały 

Za przyjęciem uchwały głosowało - 10 radnych
Głosów przeciwnych – 0
Wstrzymało się od głosu – 7 radnych

Ad.pkt.4 Zamkniecie Sesji Rady Powiatu Skarżyskiego 

Przewodniczący Rady – Eugeniusz Cichoń stwierdził, iż porządek XII 
w kadencji Sesji Rady Powiatu Skarżyskiego, został zrealizowany w całości.
 

Następnie  poprosił  o  powstanie  z  miejsc  i  zakończył  obrady  poprzez 
wygłoszenie formuły "Zamykam XII Sesję Rady Powiatu Skarżyskiego".

Podziękował radnym za udział w dzisiejszych obradach.

Godzina zakończenia obrad – 9.25

Protokołowała:
Joanna Wężyk  
                                Przewodniczący

                                Rady Powiatu Skarżyskiego 
            

                           EUGENIUSZ CICHOŃ
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